
trysian zet bouw
Thialfdoor, wat
bond ook besluit
• Provinciale Staten trekken

54 miljoen euro uit

• Vijf fracties steunen besluit
niet vanwege risico KNSB

Leeuwarddn De ver- en nieuwbouw
van ijsstadion Thialf gaat hoe dan
ook door. Provinciale Staten besloten
gisteren in meerderheid niet het be
sluit van de KNSB af te wachten waar
het nieuwe profschaatscentrum ge
vestigd wordt.

De Staten trekken 54 miljoen euro
uit voor Nieuw Thialf. 50 miljoen eu
ro gaat naar de aanleg zelf, de overige
vier miljoen euro is bedoeld voor de

overname

vaü de aandelen in Thialf.
Naast de coalitiepartijen steunden
gisteren ook de VVD enD66 het plan,
dat voorziet in de aanleg van een top
wedstrijdhal op de plaats waar nu de
verouderde ijsbaan staat.

De ijsbaan komt hiermee volle
dig in overheidshanden, waarbij de
provincie Fryslân een meerderheids
belang krijgt. De provincie hoopt en
verwacht nog tien miljoen euro te
krijgen van het rijk bij de verduurza
niing van de hal en voor de topsport-
voorzieningen. Ook het bedrijfsleven
- dat tot dusver terughoudend is met
toezeggingen - zou nu over de brug
moeten komen.

In de plannen wordt ook nog re
kening gehouden met de aanleg van
een tweede toptrainingsbaan, maar
dat zou nog eens 21 mijoen euro
kosten. De provincie zal dat niet voor
haar rekening nemen, omdat coalitie

partij PvdA niet meer dan 50 miljoen
euro in de aanleg van Nieuw Thialf
wil steken.

Vijf fracties stemden tegen dit
besluit. SP vanuit het principe dat
een topsportvoorziening niet van ge
meenschapsgeld betaald moet wor
den; ChristenUnie, GrienLinks, PVV
en Friese Koers omdat zij vinden dat
er te veel risico’s ideven aan het plan.
Deze vier partijen wijzen erop dat de
schaatsbond KNSB en NOC’NSF op 8
september komen met een besluit
over de toewijzing van internationale
wedstrijden en topsporturen vanaf
2016. Daarvoor zijn naast Thialf ook
nieuw te bouwen banen in Almere
en Zoetermeer in beeld. Als Thialf
achter het net vist valt’ er nog een
gat in de toch al wankele exploitatie.
En omdat de provincie een meerder
heidsbelang heeft, draagt zij ook dat
risico. ,,Wij moeten geen hal voor
spinnen bouwen”, vatte Ynze de Boer
het standpunt van de ChristenUnie
samen.

Gedeputeerde Hans Konst betoon
de zich blij dat de meeste partijen
nu al aan de slag willen, ongeacht de
beslissing van de bonden. Als die niet
voor Heerenveen kiezen zal dat wel
om aanpassingen in de exploitatie
vragen, erkende Konst. ,,Het zomer-
ijs ligt er nu vc$omameljk voor de
topsporters. Dat zullen we dan niet
meer doen.”

Toch heeft Konst het volste ver
trouwen dat de exploitatie ook
dan zo te sturen is dat die positief
uitvalt.
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